
   
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

 

Grote Markt 1 

9712 HN Groningen 

 

Datum: 10-12-2015 

 

Betreft: schriftelijke vragen door de leden van de raad overeenkomstig artikel 42 van het Reglement 

van Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen betreffende achterstallig 

onderhoud Lefier aan woningen West-Indische Kade. 

 

 

Geacht college, 

 

Op 11 april 2015 werd wethouder Roeland van der Schaaf door de bewoners van de West-Indische 

Kade uitgenodigd om te komen kijken naar de staat van de woningen aldaar. De bewoners aan de 

West-Indische Kade kampen al jaren met klachten van achterstallig onderhoud. Als gevolg hiervan 

hebben zij te maken met tocht, vocht, kou en hoge energielasten. 

 

Bewoners aan de West-Indische Kade hebben eerder een brief gekregen van Lefier waarin stond dat 

de woningen na 5 jaar gesloopt zouden worden om plaats te maken voor nieuwbouw. Hierdoor zou 

renovatie niet noodzakelijk zijn. De verhuurdersheffing die dit kabinet de woningbouwcorporaties 

oplegt, zorgt er volgens Lefier voor dat er geen geld is voor de geplande nieuwbouw. Daarom 

hebben bewoners ongeveer twee jaar geleden te horen gekregen dat er de komende 15 jaar geen 

sloop zal plaatsvinden. 

 

In samenwerking met de bewoners van de West-Indische Kade heeft de SP een zwartboek 

opgesteld. Door middel van enkele citaten en foto's van de bewoners is geprobeerd om het 

achterstallige onderhoud letterlijk beter in beeld te brengen (zie bijlage). Dit zwartboek is door de 

bewoners op 21 februari 2014 aangeboden aan Lefier. Sindsdien is er door Lefier geen actie 

ondernomen om de klachten van vocht, tocht en kou aan te pakken. Volgens Lefier hebben de 

woningen een juiste prijs-kwaliteit-verhouding.  

 

Naar aanleiding van het bezoek van wethouder Van der Schaaf en bovenstaande, heeft de SP de 

volgende vragen:  

 

1. Naar aanleiding van het bezoek van wethouder Van der Schaaf aan de West-Indische Kade 

zou hij in gesprek gaan Lefier. Wat zijn de uitkomsten van dit gesprek? 

 

2. Is het college het met de SP eens dat de woningen aan de West-Indische Kade op deze 

manier zonder verduurzaming, renovatie en isolatie niet nog eens 15 jaar verhuurd kunnen 

worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

 

3. Vindt het college de situatie aan de West-Indische Kade niet haaks staan op de afspraken die 



de gemeente met corporaties heeft gemaakt in de Woonvisie en de nog vast te stellen 

prestatieafspraken betreffende verduurzaming van de woningvoorraad? Zo ja, hoe gaat zij 

Lefier hierop aanspreken? Zo nee, waarom niet? 

 

4. Welke (nieuwe) middelen heeft het college, met het pas gesloten Woonakkoord, om 

corporaties aan te spreken op hun maatschappelijke verantwoordelijkheden? Is zij bereid één 

van deze middelen (wanneer nodig) in te zetten? Zo ja, binnen welk termijn. Zo niet, 

waarom niet?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Jimmy Dijk 

SP 


